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DAN KARIJERA NA POMORSKOM FAKULTETU  ODAZIV VELIKOG BROJA POSLODAVACA I STUDENATA 

Desetak studenata našlo svoja prva radna mjesta  
 

Susretu se odazvalo više od 35 poslodavaca iz domene pomorskog gospodarstva te brojni studenti Pomorskog fakulteta. O 
uspješnosti Dana karijera najbolje govori podatak d a je dio studenata našao posao, dok ih je veliki br oj imao priliku predati 

aplikacije i na jednom mjestu saznati sve što ih za nima   
 

Ingrid ŠESTAN KU ČUĆ 
 

RIJEKA  » Kako izgleda život na brodu, kakvi su uvjeti i mogućnosti 
napredovanja, nacionalnost posade i trajanje ugovora – samo su neka od 
pitanja kojima su studenti Pomorskog fakulteta Sveučilišta u Rijeci jučer 
bombardirali poslodavce. Priliku za to dobili su na Danu karijera koji je 
okupio više od 35 poslodavaca iz domene pomorskog gospodarstva, a 
manifestaciju su zajednički organizirali Studentski zbor Pomorskog 
fakulteta i sam fakultet. O uspješnosti Dana karijera najbolje govori 
podatak da je jučer desetak studenata pronašlo radno mjesto, dok ih je 
veliki broj imao priliku predati aplikacije i u kratkom vremenu na jednom 
mjestu saznati sve što ih zanima. Jedna od tvrtki koja je jučer u 

studentskim redovima našla tri nova zaposlenika bio je MEP d.o.o. koji će, kako je pojasnio Nenad Radović, 
zaposliti studente u servisu energetske elektronike, a naglašavajući kako je cilj manifestacije nastavni 
proces povezati sa svijetom rada i organizirati susret gospodarstvenika iz najšireg kruga tvrtki koje 
ostvaruju svoju poslovnu aktivnost u pomorstvu, prodekan za nastavu doc.dr. Igor Rudan izrazio je 
zadovoljstvo postignutim rezultatom. 
    – Kada bi samo jedan student pronašao posao to bi bio uspjeh, a mi smo postigli da ih je desetak našlo 
zaposlenje. Želja nam je bila ne samo da se poslodavci predstave studentima, već i da se fakultet predstavi 
tvrtkama, jer u većini njih rade naši bivši studenti. Željeli smo da im pokažemo kako fakultet napreduje. 
Uskoro ćemo pokrenuti projekt Kiklop za koji su nam odobrena sredstva, a cilj je unapređenje svih naših pet 
smjerova. Ovo je idealna prilika da nas poslodavci podrže u prvoj fazi projekta i kažu nam u čemu možemo 
biti bolji, kazao je doc.dr. Rudan.  
     

Teško do kadeture  
 
Što podrazumijeva život na brodu studenti su jučer mogli saznati iz prve ruke, jer gotovo su svi poslo 

Među pomorcima sve više žena   
     
    Iako se pomorska djelatnost najčešće 
veže uz mušku populaciju, u posljednje je 
vrijeme, kaže buduća treća časnica 
palube Maja Pucić, u tim redovima sve 
više žena. – Nedavno sam završila 
kadeturu na kontejnerašu. Nautičarka 
sam po struci i odradila sam dva ugovora 
od šest i sedam mjeseci i sada se 
spremam za novi ugovor treće časnice. 
Dobro sam se snašla, brodovi su danas 
odlični, dobro opremljeni pa ni 
razdvojenost od obitelji nije toliki 
problem, jer postoje različiti oblici 
komunikacije. Svi ti ugovori brzo prođu, 
dani su ispunjeni poslom i vrijeme brzo 



 davci na druženje sa studentima doveli buduće časnike s 
odrađenom kadeturom, poput CB Maritimea u čije je ime 
studente s onim što ih čeka upoznao Ivan Kardum.  
    – Završio sam kadeturu, odradivši tri ugovora od četiri 
mjeseca te me sada čeka polaganje poručničkog ispita i nakon 
toga odlazak na brod za trećeg oficira palube. Stanje na tržištu, 
kada su u pitanju hrvatski kadeti nije baš najbolje, jer teško se 
nađe mjesto za kadeturu, kazao je Kardum.  
    Činjenicu da je teško naći mjesto za kadeturu potvrdio je i Andrea Kenda iz CB Maritimea koji se u praksi 
susreće sa završenim studentima koji su spremni odraditi kadeturu i bez ikakve naknade. Unatoč činjenici 
što teško dolaze do mjesta za kadeturu, studenti riječkog Pomorskog fakulteta, kaže dekan prof.dr. Serđo 
Kos, na svjetskom tržištu kotiraju kao vrhunski pomorski kadar te su priznatiji nego u Hrvatskoj. Jedan od 
poslodavaca koji im nudi priliku za kadeturu je i CMA CGM, a prema riječima budućeg četvrtog časnika 
Kristiana Donadića, najtraženiji su strojari.  
     

Druženje s poslodavcima  
 
– Nađe se mjesta i za nautičare te električare. Ja sam završio kadeturu i ovo je prilika da studentima 
prenesem svoja iskustva. Najviše je pitanja vezano uz ugovore i uvjete, kao i mogućnost napredovanja, 
istaknuo je Donadić.  
    Sve do jučer, kaže predsjednik Studentskog zbora Pomorskog fakulteta Luka Simić, studenti nisu znali 
kamo krenuti nakon diplome, a jučer su sve odgovore dobili na jednom mjestu.  
    – Ovo je način da sve saznaju na jednom mjestu, bez obilaženja agencija. Zadovoljni smo odazivom 
poslodavaca. Njihovom raznolikošću uspjeli smo »pokriti« sve smjerove fakulteta, kazao je Simić.  
    Kako izgleda Dan karijera i druženje s poslodavcima jučer su došli vidjeti i studenti splitskog Pomorskog 
fakulteta jer, kako je pojasnio Teo Tičinović, želja im je istu manifestaciju organizirati i u Splitu.  
    – Fenomenalno je organizirano. Svaka čast i Studentskom zboru i fakultetu. Zaista studenti mogu saznati 
sve moguće što ih zanima. Nadam se da ćemo i mi to na fakultetu uspjeti primijeniti, zaključio je Tičinović. 

prolazi, kaže Pucić. Ni činjenica da je 
među tridesetak članova posade bila 
jedina pripadnica nježnijeg spola, kaže, 
nije joj predstavljala problem, a što se 
samog posla tiče spol je nevažan, jer svi 
su ravnopravni. 

 
 

© Copyright 2002 NOVI LIST d.d. Sva prava pridržana. 
Engine design by  

 
 


